

Biography - English

Robbert 'Gorky' van Gorkum, based in Zürich, Switzerland, is an acoustic guitarist with a passion to utilize the acoustic guitar in a non-traditional fashion, making use of two-handed tapping, percussive taps, altered tunings, and more. Originally starting on electric guitar, his recent shift towards acoustic guitar has brought him on a newer path which he explores with great dedication and enthusiasm. Taking inspiration from artists such as Andy McKee, Michael Hedges, Justin King, and Antoine Dufour, he is currently writing his own material to be released later this year.

Biografie - Deutsch

Akustische Gitarre. Percussion. Tapping. Offene Stimmungen.

Robbert 'Gorky' van Gorkum aus Zürich ist kein normaler (alltäglicher) Gitarrist. Ursprünglich mit E-Gitarre begonnen, hat sich sein Interesse am Instrument hin zur akustischen Gitarre bewegt, das er mit grossem Enthusiasmus und Engagement verfolgt. Seine grossen Einflüsse sind Andy McKee, Michael Hedges, Justin King und Antoine Dufour, wobei auch einige Coverversion zu seinem Repertoire zählen. Derzeit schreibt er sein eigenes Material, das im Laufe diesen Jahres veröffentlicht werden soll.